
PROTOKÓŁ NR 9/2018 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa  
w dniu 15.10.2018 r.  

 

 

Obecni: 

Według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Podsumowanie pracy komisji w VII kadencji Rady Miejskiej 

2. Sprawy bieżące.  

3. Przyjęcie Protokołu nr 8/2018 z posiedzenia komisji w dniu 17.09.2018 r.  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Czapiewski przywitał zaproszonych Gości oraz członków komisji. 

Stwierdził, że posiedzenie komisji zostało zwołane prawidłowo oraz obecnych jest ponad 50% 

członków komisji, wobec tego może ona podejmować wiążące wnioski. 

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, do którego nie wniesiono uwag. 

 

 

Ad 1  

 

W temacie dotyczący podsumowania pracy komisji w VII kadencji Rady Miejskiej Przewodniczący 

komisji Dariusz Czapiewski podziękował za owocną bezkonfliktową współpracę. Zwrócił uwagę, że 

ewentualne tarcia były rozwiązywane merytorycznie, konstruktywnie.     

 

Radny Stanisław Jurecki stwierdził, że w czasie 4-letniej pracy zrobiono bardzo dużo w Bieruniu. 

 

Radna Maria Sitko podziękowała Burmistrzowi Miasta, Zastępcy Burmistrza, naczelnikom oraz 

radnym za współpracę.      

 

 

Ad 2 

 

Radna Maria Sitko zwróciła się o: 

- założenie progu zwalniającego na ul. Pszennej, 

- przycięcie gałęzi na ul. Borowinowej. 

 

Burmistrz Miasta poinformował, że: 

- założenie progu zwalniającego wiąże się ze zmianą organizacji ruchu, przeprowadzona zostanie 

wizja lokalna i w przypadku zasadności będzie zlecona zmiana organizacji ruchu, 

- na chwilę obecną nie można dokonać przycinki gałęzi drzew, ponieważ zadanie zostało już 

zrealizowane, środki finansowe wyczerpały się. Został przeprowadzony ponownie przetarg na 

kolejny etap, ale z uwagi na to, że najtańsza oferta była dwukrotnie wyższa niż środki 
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przeznaczone na ten cel postępowanie zostało unieważnione. Kolejne postępowanie jest 

w trakcie, po wyłonieniu wykonawcy będą wykonywane przycinki drzew i krzewów.  

 

Radna Barbara Panek-Bryła zwróciła się o wykoszenie mocno zarośniętego rowu komunalnego przy 

ul. Wylotowej oraz zapytała, czy nie mógłby zyskać on miana rowu melioracyjnego. 

 

Główny specjalista Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Julia Guściora 

poinformowała, że rów ten wymaga przeprowadzenia gruntownej konserwacji. W ramach 

oszczędności, jeżeli takowe powstaną rów ten w bieżącym roku zostanie objęty działaniem 

Bieruńskiej Spółki Wodnej.    

 

Radny Piotr Świerkosz zgłosił konieczność zamontowania lustra na skrzyżowaniu ul. Macierzyńskiego 

z ul. Krakowską. 

 

Radny Jarosław Mokry zapytał, czy została w jakiś sposób rozwiązana kwestia udrożnienia klapy 

przepustu na Potoku Bijasowickim. 

 

Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Waldemar Prietz poinformował, że 

sprawa jest w toku, odbyła się we wrześniu br. wizja lokalna z udziałem Zastępcy Dyrektora 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej, pismo zostało wystosowane oczekuje się na odpowiedź.   

  

 

Ad 3 

 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie Protokół nr 8/2018 z posiedzenia komisji w dniu 

17.09.2018 r. 

 

za – 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Protokół został przyjęty większością głosów. 

W głosowaniu brało udział 7 radnych. 

 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono.                                                              

 

 

Protokołowała:               Przewodniczący  

Janina Berger       Komisji Bezpieczeństwa 

 

DARIUSZ CZAPIEWSKI 


